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Svi smo mi djeca
Božja

Willo Indakuli, radi u catering
službi, Kenija Shvatila sam da
ga ne zanima kojem plemenu
pripadamo, nego da smo svi mi
njegova djeca.

22.03.2013.

Int: Kako ste otkrili Opus Dei?

Willo Indakuli: Doznala sam za Opus
Dei nakon što sam odlučila napraviti
tečaj za catering na Kibondeni
koledžu. Gđa Ria, Nizozemka, koja je
bila učiteljica u srednjoj školi za



djevojke Mukumu, gdje sam ja bila
učenica, predložila mi je da se
upišem i pomogla mi je pri tome. To
je bio listopad 1966. Dok sam
pohađala tečaj, živjela sam sa
članicama Opusa Dei. Za to vrijeme,
shvatila sam da me možda Bog zove
da mu služim u Opusu Dei te sam se
pridružila u svibnju 1967.

Int: Da li ste ikada upoznali svetog
Josemariju?

WI: Da. Otišla sam u Rim 1972. raditi
tamo u cateringu do povratka u
Keniju 1974. Bila sam sa još dvije
Kenijke. Kada smo upoznale
osnivača Opusa Dei prvi puta, 1.10.
1972. , predstavile smo se. Jedna
Kenijka se predstavila i rekla "Oče, ja
sam Kikuyu”, druga Kenijka rekla je
isto, a ja sam se predstavila i rekla
"Oče, ja sam Luhya.” Sveti Josemaria
nas je pogledao i rekao " Moja djeco,
mi smo svi djeca Božja." Shvatila sam
da ga ne zanima kojem plemenu



pripadamo, nego da smo svi mi
njegova djeca.

Int: Je li susret sa svetim Josemarijom
na neki način promijenio vaš život?

WI: Da. Prije nego sam ga upoznala,
vrlo mi je važno bilo kojem plemenu
osoba pripada. Ali nakon susreta
razmislila sam o tome i shvatila da je
sveti Josemaria u pravu: mi smo svi
djeca Božja.

U centru Opusa Dei gdje sam
boravila, susrela sam brojne ljude iz
različitih krajeva svijeta i riječi
svetog Josemarije su mi pomogle da
radim i surađujem s ljudima
različitih nacionalnosti i iz različitih
plemena. Od njega sam naučila
jedinstvo Djela. Zbog toga smo,
usprkos što smo bili različitih
nacionalnosti, sve radili zajedno.
Jedinstvo kao obitelj bilo je veoma
važno svetom Josemariji. Mogli smo
također vidjeti da je Otac zaista volio



svoje kćeri iz Afrike i uvijek nam
obraćao pažnju.

Za vrijeme nedavne etničke krize,
nije mi palo na pamet da u svojim
razgovorima s ljudima mislim na
njihovo etničko porijeklo i nisam
imala nikakvih problema povezati se
s bilo kime bez obzira na njihovo
porijeklo.

Int: Završne riječi?

WI: Veoma sam zahvalna Bogu za
moju službu u Opusu Dei i za susret
sa svetim Josemarijom. Nije često
susresti osobu koja je kanonizirana
za vrijeme dok ste vi još živi.
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